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Esborrany de l’acta de convocatòria extraordinària de la sessió del Consell de Districte III 
(Santa Eulàlia - Gran via sud) de L’Hospitalet 
 

 
Sessió extraordinària en segona convocatòria 
Número de la sessió: 2025 /I 
Data: 18-02-2025 
Hora: 19.00  
Lloc: Centre Cultural Santa Eulàlia 

 
 
ASSISTEIXEN: 
 

Vicepresidenta: Olga Gómez Fernández 
 

• Manuel Domínguez López, en representació del grup polític municipal de LHECP-C. 

• Silvia Casola Salvatella, en representació del grup polític municipal d’ERC-AM. 

• Francisco Javier González Priego, en representació del grup polític municipal de VOX 

• Miguel Angel Hernández Silva, en representació de l’entitat Associació de Veïnes i 
Veïns SOM Santa Eulàlia. 

• Francisco del Rio Ballesta, en representació de l’entitat Associació de Veïns Ildefons 
Cerdà de Granvia Sud. 

• Bernat Novales, en representació de l’entitat Comissió de Festes de Santa Eulàlia. 

• Antonio Zapata, en representació de l’entitat Asociación CCR Amigos de Santa 
Eulàlia. 

• Joan Blanch Guinot, en representació entitat Associació Cultural Santa Eulàlia 2002. 

• Ileana González Aldea, en representació de l’entitat Comissió de Festes Gran Via Sud. 

• Fernando Leiva Camacho, en representació de l’entitat Agrupació Esportiva Santa 

Eulàlia.  

Eric Miguel, en representació de l’entitat Fundació Privada Santa Eulàlia. 

• Antonio Luque Domínguez, en representació de l’entitat Jubilats i Pensionistes 
Provençana. 

• Samuel Mateos Contreras, en representació de l’entitat Skamot Diabòlic de Santa 
Eulàlia. 

• Eugenia Delgado Mata, en representació de l’entitat Associació Plàudite teatre espai 
d’arts escèniques. 

• Cristian Gil Martínez, en representació de l’AFA Paco Candel. 

• Joaquin Octavio Izquierdo Marín en representació de l’entitat ASPROSEAT – Ass. 
Promotora Serveis Especials. 

• Ángela Escudero Álvarez, en representació de l’entitat Gran Via Club Petanca. 

• Cristian Molina Navarro, en representació de l’entitat Esportiu Joventut Can Pi. 
• Carmen Puerto, en representació del Grup de Dones Santa Eulàlia. 

• Miguel Escamilla Nicolás, en representació de l’entitat Coordinadora colles geganteres 
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de l’Hospitalet. 

• Tomás Rodríguez Meroño, com a vocal veí designat. 

• Joan Antoni Castillo Fontanet, com a veí vocal designat. 

• Jaume Sánchez Marchena, com a veí vocal designat 

• Vanessa Casas Gonzalez, com a veïna vocal designada. 

•  

 

Secretari: Toni Vegara Martínez 

 
 
EXCUSEN LA SEVA ASSISTÈNCIA: 
 

• Imán Aisa Abdellaoui, presidenta 

• Lola Ramos Zafra, en representació del grup polític municipal del PSC 

• Tania Mira Sánchez, en representació del Consell Educatiu de L’Hospitalet. 

• José Manuel Banderas Vozmediano, en representació de l’entitat Club de futbol Santa 
Eulàlia 

• Mireia López Ferrer, en representació de l’entitat Grup de Comerciants de Santa 
Eulàlia 

• Albert Ramos Ribas, en representació de l’entitat Club Petanca Santa Eulàlia. 

• Marc Alvárez del Toro, en representació de l’entitat Assoc. Peña Bètica de l’Hospitalet. 

• Mehdi André Faustin, en representació de l’Associació de Parades Exteriors del Mercat 
de Santa Eulàlia. 

• Manoli Carmona Pérez, en representació de l’entitat Asoc. Cultural Iniciatives 2000. 

• Silvia Mora Romero, en representació de l’entitat Associació Cultura Tretze. 

• Dolors Fernández Ros, en representació de l’entitat Associació Estimem Santa Eulàlia. 

• Margarita Gonzalez Castaño, en representació de l’entitat Associació de Parades 
interiors del Mercat de Santa Eulàlia. 

• Sonia Esplugas González, en representació del grup polític municipal del PP 
 

 
Comprovada l’existència del quòrum previst a l’article 37.4 del Reglament Orgànic de 

Participació Ciutadana de L’Hospitalet de Llobregat vigent (publicat en el BOP de 25 de febrer 

del 2013), s’entra a l’examen i debat dels assumptes relacionats a l’ordre de dia. 

 

Obre la sessió i pren la paraula el secretari del Consell del Districte III el Sr. Toni Vegara, i informa 

del nou nomenament com a Vicepresidenta del Consell de Districte III, la Sra. Olga Gómez 

Regidora del Districte III. 

 

La Sra. Olga Gómez es presenta i dona la benvinguda als Consellers i Conselleres assistents, 

excusa l’ assistència de la Presidenta la Sra. Imán Aisa per motius d’agenda, però s’ ha considerat 

fer aquesta reunió extraordinària per la importància de la participació en la millora del reglament 

de participació ciutadana, i s’ofereix a disposició de tots els assistents com a Regidora del 

Districte III, tot seguit dona la paraula al Secretari del Consell, el Sr Toni Vegara  
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ORDRE DEL DIA 
 

 

1. Lectura i aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió de 12 de novembre de 2024 
 
Sense cap esmena feta ni proposada, es dona per aprovada l’acta anterior per part dels consellers 
i conselleres.  
 
2. Acceptació del càrrec dels Consellers/es que encara no ho han fet en anteriors plenaris. 
 
El Sr. Eric Rodríguez com a representant actual de la Fundació Privada Santa Eulàlia, abans 
representada pel Sr. Jofre Fuguet, accepta el càrrec de Conseller, queda pendent una persona 
per acceptar el càrrec que encara no ho ha fet per canvi en la presidència.  
 
3. Procés participatiu per la millora del Reglament Orgànic de Participació. 
 
La Sra. Olga Gómez, presenta i dona la paraula a la Sra. María Ibáñez, assessora de l’àrea de 
participació ciutadana.  
 
La Sra. Maria Ibáñez, posa de manifest la necessitat d’actualitzar i millorar el Reglament Orgànic 
de Participació Ciutadana en vigor des del 2013, quan es va atorgar el títol de “gran ciutat” i es 
van haver de crear els Consells de Districte com òrgans de participació ciutadana, adaptar-los a 
les noves normatives tenint molt en compte l’aprenentatge i l’experiència de tots i totes els 
membres del Consell. 
 
Enumera les accions que ja s’han fet i va començar posant-lo en coneixement dels grups de 
l’oposició mitjançant una carta, s’ha fet una sessió amb els coordinadors dels Districtes i a més 
s’han fet grups de treball en dos jornades on han participat els diferents Districtes. També s’ha 
participat a la Taula sectorial de Drets de la Ciutadania i Cohesió social, realització d’una sessió 
oberta durant les taules sectorials i una exposició al Consell de Ciutat de tot el procés dut fins 
ara.  
Comunica que la sessió d’avui té com a objectiu que el Districte III posi de manifest les millores 
que es creguin oportunes, és per això, que es repartiran uns qüestionaris per expressar qualsevol 
tema. Informa que es té previst aprovar aquest nou reglament el proper desembre del 2025 
 
Comunica que el Grup de treball Focal de la Marina celebrat el 21 de novembre, format pels 
Districtes I, III i VI, concretament del Districte III hi van participar 4 assistents.  
 
Dóna la paraula als Consellers Sr. Cristian Gil i Sr. Joan Antoni Castillo, assistents a la reunió de 
La Marina. 
 
El Conseller Sr. Joan Antoni Castillo, informa que a la sessió de La Marina van repassar els punts 
positius i negatius que necessiten millorar-se. Entre els punts positius enumera els següents: la 
gestió de les actes i les convocatòries, la coordinació per part de les secretaries tècniques. 
Informa que participació ciutadana del Districte VI va ser la més nombrosa, és per això que es 
poden rebre participacions interessants d’altres districtes. Valora positivament la predisposició 
de participació dels consellers/res i  de la ciutadania, el compromís dels membres del consell 
com a entitats de participació i aportació, els seguiments de projectes del barri i de ciutat, el 
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sistema de votació a mà alçada. Expods que el Consell de Districte és un espai on tenen una forta 
representació la diversitat de les entitats del barri, però negativament falta representació 
d’altres entitats que també en formen part. 
 
El Sr. Cristian Gil, enumera els punts que s’haurien de millorar: com ara que els consells es puguin 
convertir en sessions polítiques i no pas de veïnatge, que es conformi la participació política 
d’acord a la composició política del ple, que es tingui més capacitat de decisió i raonament i no 
només d’informació i consulta, el cessament a entitats que no assisteixen els Consells i es puguin 
nomenar a altres entitats, que les noves entitats puguin formar part del Consell d’una forma 
més fàcil i dinàmica, i que s’hauria de poder fer una revisió de les tipologies de les entitats que 
en formen part, acompanyat d’una flexibilitat del sistema de nomenament. 
 
El Sr. Joan Antoni Castillo, informa de les necessitats detectades com ara la necessitat d’articular 
una metodologia per regular l’ assistència i la participació del veïnatge als Consells, la creació de 
més grups de treball específics quan un tema afecti al territori del Districte, el cercar altres eines 
de participació ciutadana, necessitat de donar a conèixer per part de l’Ajuntament els assumptes 
a tractar als Consells de Districtes i valorar que aquestes sessions puguin fer-se públiques. 
Afegeix el Districte VI expressament demana la millora del sistema de convocatòries i actes. 
 
Sr Cristian Gil, enumera necessitats detectades: com ara més visualització de la feina que es fa 
als Consells, poder disposar d’ un pla de treball per establir previsions, preparar les aportacions 
i articular grups de treballs si escau, crear un calendari anual i trimestral amb les convocatòries, 
disposar d’un manual d’instruccions per conèixer el Consell de Districte (recull de normatives), 
contemplar la possibilitat de delegació de vot, que es tingui en compte el límit d’intervencions 
dels consellers/res, establir horaris de finalitzacions de les sessions, reduir burocràcia i que la 
nova normativa respongui a les necessitats dels diferents Districtes.  
 
La Sra. Maria Ibáñez, dona la paraula als tècnics el Sr. Joan Frigols i el Sr. Raúl Navarro, de 
l’empresa MOMENTUM.  
 
El Sr. Joan Frigols , explica que la sessió d’avui està destinada a focalitzar el debat en detectar 
prioritats de millora d’aquest Consell de Districte, ja que un dels punts detectats en consens en 
altres sessions és la millora dels òrgans de participació, com els Consells de Districte. Informa 
que hi ha a l’abast dels consellers/res un qüestionari mes generalista dels diferents òrgans de 
participació. I detalla que la dinàmica d’avui es centra en detectar quines són les prioritats de 
millora d’aquest Consell de Districte. Proposa treballar en grups de 5 persones durant uns 15/20 
minuts per apuntar, recollir i llegir les propostes, i finalment elaborar el document de conclusió 
de la sessió. Afegeix també que es recolliran propostes que puguin sortir en dies posteriors. 
 
L’ empresa Momentum, va informar que farien un document explicatiu de la sessió d’avui amb 
un recull de totes les propostes. 
 
Es dona per finalitzada la sessió a les vint i trenta minuts del dia 18 de febrer del 2025. 
 


